
یک شنبه30  اردیبهشت 1397       شماره 2240                                                                                                                                      

روزنامه 

قیمت در کازرون 400 تومان

طلوع   روزنامه فرهنگی/ سیاسی/ اجتماعی/ ورزشی        صاحبامتیازومدیرمسئول:محمدمهدیجعفریزاده

   ISSN:  5873 - 8002      5873-8002 :  ) عضو شرکت تعاونی مطبوعات کشورشماره استاندارد بین المللی روزنامه طلوع )شاپا

شیراز: خیابان انقلاب )نادر(/ نبش پارک انقلاب/ مجتمع رز/ طبقه اول               تلفن :32344772-071          فاکس: 32344771              چاپخانه: آنیل رسانه برتر 

حساب  جاری سپهر 0101455837001 بانک صادرات    به نام روزنامه طلوعکازرون: خ قدمگاه/ پایین تر از تقاطع امیرکبیر  071-42229246

 www.tolounews.com tolounews.com/Regulations.aspxپست الکترونیک: toloudaily@gmail.com                                            آدرس سایت: مرامنامه اخلاقی:

http://telegram.me/tolounews tolounews@آدرس کانال تلگرام رسمی روزنامه طلوع: eshterak.ir@gmail.comیا جستجوی 

شهردار صدرا گفت: توسعه زیرساخت های شهری، 
تکمیل طرح های عمرانی و توجه به سیما و مبلمان شهری و روکش آسفالت 

این شهر در سال  برنامه هایی است که شهرداری و شورای  از مهم ترین  معابر شهر  تمام 
جاری به دنبال اجرایی کردن آن هستند.

عباس ملک زاده ادامه داد: امسال همچنین با توجه به ساخت ورودی دوم و آغاز ورودی 
سوم به این شهر، صدرا به طور کامل از بن بست خارج می شود و مردم به راحتی می توانند در 

مسیرهای موردنظر خود تردد کنند.
حاشیهها،ترمزشهرداریصدرارامیکشد

خبرنگار  با  اختصاصی  مصاحبه  در  ملک زاده  عباس  سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: 
اتفاقاتی که درگذشته در شورای شهر و شهرداری صدرا رخ داده،  روزنامه طلوع گفت: 
دیدگاهی عمومی را نسبت به این مجموعه و شورا منفی کرده و متأسفانه همچنان این دید 

منفی وجود دارد و همین امر کار را برای ما سخت کرده است.
زیادی رخ  بخواهد عوض شود، حاشیه های  منفی  دید  این  زمانی که  تا  اضافه کرد:  وی 
می دهد و سبب می شود در خیلی از موارد دستگاه های نظارتی نیز به شک بیفتند و کار را 
پیگیری کنند و ما نیز به جای برنامه ریزی و درآمدزایی برای شهر باید هرروز اثبات کنیم 
که این اتفاقات رخ نداده است و درنهایت این حاشیه ها و گزارش های دروغ ترمزی برای 

حرکت شهرداری است و آن را از کار می اندازد.
وی بابیان این که مردم در این شرایط بیش از همه آسیب می بینند، ادامه داد: از زمانی که 
شورای جدید شروع به کارکرده است در بیشتر وقت ها سازمان بازرسی در اینجا مستقر 
بود و بر روی کارها نظارت دارد و از تمام افرادی که شکایت دارند می خواهیم مستندات 
ادعا خود را به این سازمان تحویل دهند تا بر اساس قانون با آن برخورد شود و این کار 

می تواند حاشیه ها را کنار بزند تا حداقل شهروندان روی خوش شهر را ببینند.
شهردار صدرا با اشاره به این که در ماه گذشته 6 نفر متخلف را از مجموعه شهرداری اخراج 
کرده است، افزود: ما در اینجا باکسی تعارف نداریم و با تمام کارکنان نیز از ابتدای قرار 
قاطعانه  سهل انگاری  و  تخلف  هرگونه  با  که  کرده ایم  اتمام حجت  پست  این  در  گرفتن 

برخورد خواهم کرد.
شهرداری  عملکرد  از  که  می دهد  نشان  مدت  این  در  نیز  مردم  اظهارات  داد:  ادامه  وی 
رضایت نسبی دارند و این دیدگاه همه به دلیل تلاش های کارکنان و شورای شهر صدرا 

بوده است.
اجرای20میلیاردتومانپروژهعمرانیدرحالحاضردرصدرا

پروژه های  اجرای  برای  تومان  میلیارد   20 جاری  سال  در  گفت:  صدرا  شهر  شهردار 
سطح  در  فعال  پیمانکار   20 حاضر  حال  در  و  است  شده  گرفته   نظر  در  اعتبار  عمرانی 
خواهد  محسوسی  تغییر  شهر  ظاهر  پروژه ها  این  اتمام  با  و  می کنند  ساخت وساز   شهر 

کرد.
وی ادامه داد: در نیم سال دوم جاری نیز شهرداری بخش مهمی از برنامه های خود را بر 

زیباسازی و مبلمان شهری و ساماندهی ورودی های این شهر متمرکز کرده است.
به گفته ملک زاده در سال گذشته 40 میلیارد تومان اعتبار برای اجرای طرح های عمرانی 

در شهر صدرا هزینه شد.
همیشگی  خواسته های  از  یکی  که  عمومی  حمل ونقل  توسعه  مورد  در  صدرا  شهردار 
شهروندان این شهر است نیز گفت: در سال گذشته با تلاش هایی که صورت گرفت 5 
دستگاه اتوبوس نو مدرن وارد ناوگان حمل ونقل صدرا شد که به بهبود ناوگان عمومی 
کمک کرد؛ اما با توجه به شلوغی و افزایش روزبه روز جمعیت این شهر امکانات موجود 

کافی نیست.
وی اضافه کرد: در بودجه امسال نیز پیش بینی خرید 5 دستگاه اتوبوس دیگر را کرده ایم، 

با معاون  همچنین در جلسه ای که هفته قبل 
سازمان شهرداری های کل کشور داشتیم نیز 
قول مساعد گرفته ایم که تا یک ماه آینده 20 
دستگاه مینی بوس را به سیستم حمل ونقل این 

شهر اضافه کنیم.
در  این که  به  توجه  با  داد:  ادامه  ملک زاده 
کم عرض  معابر  و  خیابان ها  صدرا  دوم  فاز 
مسافران  جابه جایی  برای  هستیم  ناچار  دارد، 
با  درنهایت  و  کنیم  استفاده  مینی بوس  از 
این برنامه ها مشکلات حمل ونقل را در شهر 

صدرا به حداقل برسانیم.
اهمیت  بر  تأکید  با  ادامه  در  صدرا  شهردار 
این  توسعه  برای  فرهنگی  فعالیت های 
شهر  که  آینه  به  توجه  با  گفت:  شهر 
انجام  متولی  که  اداره ای  و  کتابخانه  صدرا 
شهرداری  ندارد  باشد،  فرهنگی  فعالیت های 
تاکنون  دارد  که  رسالت هایی  به  توجه  با 

برنامه هایی در این راستا اجرا کرده است.
وی با اشاره به نامزدی این شهر برای پایتخت کتاب ایران در سال قبل گفت: صدرا بعد 
از کاشان، دومین شهر خلاق کتاب ایران شد و توانست نظر داوران را به برنامه های ارائه 
را در حوزه  برنامه های خود  برنامه می توانیم  از طریق همین  داده شده خود جلب کند و 

کتاب اجرایی کنیم.

وی اضافه کرد: همچنین با توجه به این که مجوز برای 
شد،  گرفته  قبلًا  شهر  این  در  ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان  ایجاد 

ازاین پس می توانیم برنامه های بهتری در این شهر اجرا کنیم.
تحققکاملبودجهشهرداریصدرابرایاولینباردرسالگذشته

این  در  من  تصدی  آغاز  زمان  تا  شهرداری  این  افتتاح  از  این که  بابیان  صدرا  شهردار 
مجموعه، بودجه شهرداری هیچ گاه به طور کامل محقق نشده است، گفت: برای اولین بار 
در سال گذشته این بودجه به طور کامل محقق شد، در شرایطی که بسیاری از شهرداری ها 
محقق نتوانستند  هم  را  خود  بودجه  از  نصفی  خوب  اقتصادی  شرایط  علت  به   حتی 

کنند.
ملک زاده بابیان این که زمانی که شهرداری صدرا را تحویل گرفتم حدود 35 میلیارد تومان 
بدهی داشت، گفت: سال گذشته حدود 10 تا 12 میلیارد از این بدهی ها را پرداخت کردیم 

و امسال نیز قصد داریم طلب 5 میلیارد تومان دیگر پیمانکاران را بپردازیم.
وی در ادامه همچنین از ساماندهی زمین های رها شده در سطح این شهر که شرکت عمران 
صدرا آن را به بخش دولتی و خصوصی واگذار کرده خبر داد و تأکید کرد: این ساماندهی 
به این دلیل صورت می گیرد چون این زمین ها مانعی بر سر راه اجرای پروژه هایی عمرانی 

در این شهر است.
تصویبطرحجامعشهریصدرا،مانعیبرسرراهمتخلفان

شهردار صدرا با تأکید بر لزوم تصویب طرح جامع این شهر برای جلوگیری از کار متخلفان 
گفت: از سال 79 طرح جامع شهری برای جمعیت 20 هزارنفری برای صدرا تهیه شد؛ اما 
از آن زمان تاکنون در حال بازنگری است و در این مدت هیچ اراده و عزم جدی برای 

توصیف آن نبوده است.
ملک زاده ادامه داد: اگر من بر روی تصویب این طرح تأکید می کنم به این دلیل است که 

می توان با کمک آن جلوی تخلفات را گرفت و شهر را توسعه و رونق داد.
وی ادامه داد: افق جمعیتی که برای جمعیت چند سال آینده صدرا پیش بینی کرده اند، 460 
هزار نفر است؛ بنابراین لزوم بازنگری سریع آن را نشان می دهد و من نیز از ابتدای کار 

خود در شهرداری به دنبال آن بوده ام.
عباس زاده ادامه داد: طرحی را با توجه به شرایط کنونی و آینده صدرا تهیه کرده ایم که 
هفته گذشته در جلسه شورای زیربنایی استان مصوب شد و برای کارهای بعدی به شورای 
عالی شهرسازی استان ارجاع داده  شده و اگر به تأیید نهایی برسد کار بزرگی برای شهر 

صدرا انجام  شده است.
وی تأکید کرد: با این طرح شهر صدرا از بلاتکلیفی بیرون می آید و بسیاری از سرمایه گذاران 

که به دلیل تراکم پایین از این شهر رفته بودند را ترغیب به برگشت می کند.
شهردار صدرا تصریح کرد: این طرح به نفع مردم و توسعه صدرا است؛ اما برخی که منافع 
نفع خودش  برای  ملک زاده  می گویند  و  می کنند  درست  شایع  می بینند  در خطر  را  خود 
تلاش می کند، درحالی که من در این شهر حتی یک متر زمین ندارم و تا زمانی که به عنوان 

شهردار در این پست کار می کنم، نخواهم داشت.
رویبازشهرداریصدرابرایسرمایهگذاران

شهردار صدرا با تأکید بر استقبال از سرمایه گذاران در این شهر گفت: شهرداری بسته های 
زیادی برای سرمایه گذاران در نظر گرفته است و در این راه حمایت های خوبی نیز از آنها 

انجام می دهد.
ملک زاده ادامه داد: برای نمونه در سال گذشته با توجه به این که شهر صدرا سینما ندارد 
اعلام کردیم کسانی که بخواهند در این زمینه فعالیت کنند از پرداخت عوارض شهرداری 

معاف هستند که همین امر باعث شد چند نفر برای سرمایه گذاری اقدام کنند.
وی ادامه داد: پروژه مشارکتی »سرزمین من« یکی از بهترین و جذاب ترین شهربازی ها 
اجرا  حال  در  صدرا  در  که  است  موجود 
فیزیکی  پیشرفت  علی رغم  متأسفانه  و  است 
تأسیسات  نبود  دلیل  به  کار  درصدی   90

زیرساختی عقب افتاده است. 
درحالی که راه اندازی آن موجب اشتغال زایی 
و منبع درآمدی و توسعه و رونق برای شهر 

می شود.
خدماتی  زیرساخت های  نبود  داد:  ادامه  وی 
کافی مانعی برای جذب سرمایه گذار اجرایی 

در این شهر است.
فضاهای  ایجاد  از  پایان  در  صدرا  شهردار 
ورزشی و رفتن طراحی پارک های محله در 
افزایش فضای ورزشی خبر داد  به  این شهر 
الشریعه  ناظم  حضور  به  توجه  با  افزود:  و  
شهر  این  در  فوتسال  جهانی  مطرح  چهره 
صدرا در  قهرمانی  ورزش  توسعه  دنبال   به 

هستیم.

شهردار صدرا خبر داد؛

شروع توسعه زیرساخت ها و زیباسازی شهری در صدرا


